
Protokoll fört vid styrelsemöte Habo Modellflyklubb 23 September 2014 

 

Plats:  Klubbstugan, Tumbäck kl 18:00 

 

Närvarande: Stefan Johansson, Fredrik Rotzen, Johan Svennberg, Henrik Lager 

 

Stefan förklarade mötet för öppnat och hälsade styrelsen välkommen.  

 

1. Klippningen av Depån och ytor kring klubbstugan.  

Detta har fungerat mycket dåligt under det gågna året, delvis på grund av att utrustningen 

har gått sönder Och att man missat, meddela att att klipputrustning inte fungerar. Samt att 

man inte meddelat nästa man på listan vilket vore bra som en påminnelse. 

    Styrelsen diskuterar möjligheten att eventuellt köpa in en Automover 

    Vi måste bli bättre på detta under 2015. 

 

2. El till Klubbstuga och fält 

Frågan om Elen är löst, vi kommer ta över abonnemanget från Habocyklisterna. 

vi kommer dock få stå för kostnaderna för elskåp, grävning, elektriker, material. 

Här kan vi eventuellt söka investeringsbidrag. 

Stefan Johansson har haft kontakt med Habo Kraft, mer information kommer. 

 

3. Staket och bord 

Diskution kring bord och staket, eventuell förändring av depå diskuterades 

för att förenkla vid klippning. 

 

 

4. Samarbetsavtal med Axamo Flygplats 

Då Axamo Flygplats bytt ägare måste Habo Modellflyglubb vi skriva ett nytt samarbets 

avtal med den nya ägaren. Stefan har varit i kontakt med Lotta Kaljo 

 

 

5. Vatten 

Vi måste ta en diskussion även med Habo Kommun Tekniska kontoret angående vattnet, 

då Fastigheten Habo Cyklisterna´s fastighet skall rivas 

 

6. Glöggafton  

Tidigare planerad till den 6/11 frågan är vilken lokal vi skall vara i? 

Förslag på datum ändring till den 29/11 

Vi bestämmer at vi skall göra ett utskick, för att undersöka intresset. 

 

 

 

 



 

 

 

7. Kommande Klubbmöte 

Klubbmöte+Städag 18/10 kl 10:00 Skicka påminnelse 

Detta kommer föregås av ett styrelsemöte kl 09:00 

 

Vi skall denna dag städa ur stugan kyl/frys, Rensa Containern, Medtag gärna släpkärra så vi 

kan köra till sortergården. 

Vi kommer behöva denna dag göra iordning parkeringen då denna håller på att gro igen.  

Vattnet skall stängas av Klipparen skall plockas in. 

 

 

8. Ordförande info 

Stefan Johnasson meddelar att han slutar som ordförande efter denna sesong. 

 

 

 

9. Tömning av toalett ombesörjer Fredrik Rohtzen 

 

Mötet avlutat 19:36 

 

 

 

Protokoll förare:   Justeras: 

 

Henrik Lager, Sekreterare  Stefan Johansson, Orförande 

 

 

 

 


